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NOKRE KULEPUNKT TIL DISKUSJONEN



Planlegging skal gje forutsigbarhet

• Det er behov for nye lokaliteter i Nordfjord
• Ynskjeleg med avsette område til kombinerte formål –

eventuelt at AK-områda er store nok til å romme fortøyninger
• MT har sett ned foten grunna virussjukdom – kort perspektiv
• Koraller – Naturmangfoldsloven?
• Bestander av laksefisk


